
ПРОТОКОЛ№ 1 
засiдання «круглого столу» «Актуальнi проблеми та перспективи 

розвитку» 

спецiальностi 181 «Харчовi технологii» галузi знань «Виробництво та 
технологii» вiд 11.01.2019 р. 

(м. Мелiтополь, Таврiйський державной агротехнологiчний унiверситет 
iменi Дмитра Моторного) 

ПРИСУТНI: к.т.н , доцент, проректор з I-ll1P Ломейко О.П. , декан факультету 

агротехнологiй та екологi1 к.с.-г.н. , доцент Iванова 1.€., д.т.н. , професор, зав. 

кафедрою ХТГРС Прiсс О.П. , к.т.н. , доцент Загорко Н.П. , д.т.н. , професор 

Сердюк М.€. , к.т.н. , доцент Жукова В.Ф., к.с-г.н . , доцент Гапрiндашвiлi Н.А. , к.с

г.н., доцент Кюрчева Л.М. , доцент Кулик. , к.е.н. , доцент Карман С.В. , студент 

спецiальностi 181 «Харчовi технологi1» Сокот О.С. , директор ПП «Молокозавод 
«Олком» Куценко €.М. , директор ТОВ «Спецмонтажiнновацiя» Шатохiна Н. Г. , 

директор ТОВ «Apic» Шураев В.1, Директор ТОВ «Соцiнновацiя» Хижняк П.В. , 

директор ПАТ «Мелiтопольський хлiбокомбiнат» Балицький О.С. , директор ПАТ 

«Мелiтопольський м'ясокомбiнат» €фремов В.М. , директор ПАТ 

«Мелiтопольський олiеекстракцiйний завод» Рудченко С.О. , заступник директора 

~ «Дiмiорс» Феофанов М.О. , засновник громадсько1 органiзацi1 «Iнтеркультурне 

tастрономiчне коло» Бернага Н.Ю. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. 'всtуhне '~лово проректора з НПР к.т.н . , доцента ЛОМЕЙКО О.П. 1 

1 

2. Презен~ацiя освiтньо1 програми спецiальностi 181 «Харчовi технологi1» , .. 
першого (бакалаврського) рiвня вищо1 освiти (гарант Загорко Н.П.) 

3. Виступи учасникiв круглого столу, обговорення освiтньо1 програми, 

концепцiй, навичок, знань та вмiнь студентiв спецiальностi 181 «Харчовi 

технологi1» галузi знань 18 «Виробництво та технологi1». 
4. Прийняття рiшень щодо змiсту ОПП «Харчовi технологi1», формування 

моделi фахiвця та нового навчального плану зi спецiальностi 181 «Харчовi 

технологi1». 

5. Закточне слово проректора з науково-педагогiчно1 роботи к.т.н., доцента 
Ломейко О.П. 

СЛУХАЛИ по першому питанию: 

~лек:с·андра · ЛОМЕЙКО, · який довiв до присутюх бачення моделi 
фахiвця, структурно-логiчно1 схеми ~а навчального плану. Крiм того, доведено, 
що розробка нових навчальних планiв проводитися з урахуванням чинного 

законодавства, потреб представникiв пiдприемств харчово1 промисловостi. 

СЛУХАЛИ по другому питанию: 

Надiю Загорко, яка презентувала ОПП «Харчовi технологiУ» 

першого(бакалаврського) рiвня ВО, ознайомила присутнiх з проектом моделi 



фахiвця, структурно-логiчною схемою та навчальним планом зi спецiальностi 
181 «Харчовi технологii'». 

ВИСТУПИЛИ: 

Олеся Прiсс бiльш детально ознайомила присутнiх з ЗК, ФК, РН, яю 

повиню отримати здобувачi вищоi' освпи в результат~ навчания за 

обговорюваною ОIШ. 

Наталiя Берна га запропонувала у зв 'язку з особливостям регюну та 

враховуючи законодавчi вимоги про те, що укра1нська мова в У кра1нi е 
державною - збiльшити практичнi години для обов' язково1 дисциплiни 
«Укра1нсъка мова за професiйним спрямуванням». 

Максим Феофанов шдтримав правильюсть сформульованих 

компетентностей у обговорюванiй ОIШ, якi пiдкрiпляються набором 

запланованих дисциплiн у блоках навчального плану i студенти отримають 
необхiднi знания, будуть затребуваними конкурентоспроможними фахiвцями 

на ринку прац~. 

Валерiй €фремов вважае, що треба i надалi проводити такi «круглi 
с~оли», обговорювати нагальнi питания пiдготовки спецiалiстiв i враховувати 
hобажання промислових пiдприемств. А взагалi ОIШ вiдображае всi ЗК, ФК, 

РН, якi студенти повиннi отримати в результатi навчания в нашому вищому 

навчальному закладi. Пропоную схвалити ОIШ «Харчовi технологi1»' з 
внесеними до не1 зауваженнями. 

Сергiй Рудченко запропонував переглянути необхiднiсть майнорiв у 

рабочих планах i освiтньо-професiйнiй програмi з тiе1 причини, що вdit:и 
обмежують можливiсть вiльного вибору здобувачiв освiти. 

ВИРIШИЛИ: 

1. Схвалити ОIШ «Харчовi технологi1», врахувати пропозицi1 та 

за.уважения учасникiв «круглого столу» та збiльшити години для обо в' язковоI 

дисциплiни «УкраУнська мова за професiйним спрямуваниям». 
2. Продовжити практику таких «круглих столiв» на майбутне та вносити 

корективи до розробления навчального плану зi спецiальностi 181 «Харчовi 
технологiУ». 

3. Переглянути необхiднiсть присутностi майнорiв в навчальних планах 
та освiтньо-професiйнiй програмi. 

Проректор з I-П1Р ~ксандр ЛОМЕЙКО 
Гарант ОШ1 Надiя ЗАГОРКО 

Секретар факультету А ТЕ Нона Г АПРIНДАШВIЛI 
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